

Protokoll

Styrelsemöte i Storsjöns Segelsällskap

Datum: 2011-03-01
Tid: 19.00
Plats: Klubb- huset Östersund

Närvarande:

Asbjörn Norling	Ordförande
Sven Wahlström	Kassör
Jan-Olov Undvall	Sekreterare
Olof Ternström	
Monica Netzler	
Claes Høglert	
Kjell Sundström	
Ludwig Sandström	

§1 **Ordförande öppnar styrelsesammanträdet.**

§2 **Punkter på dagordningen:**

- Föregående protokoll
- Ekonomi
- Inkommen post
- Rapporter
- Beslut tagna under mötet
- Mötets avslutning

§3 **Föregående protokoll**

Föregående protokoll las till handlingarna.

§4 **Ekonomi:**

Kassören bedömer det ekonomiska läget som gott.

§ 5 **Inkommen post**

Inbjudan från Mellan-norrlands seglarförbund om regelkurs på nätet. Inom jollesektioner finns redan tillräckligt antal utbildade i regelkurser. Claes och Olle undersöker om det kan finnas intresse inom Kölbåtssektionen att delta i sådan kurs.

§ 6 **Rapporter**

Ordförande

- Idrottsrörelsen årsmöte

Asbjörn informerade om Östersunds idrottsråds årsmöte den 28 februari. Östersunds Idrottsråd företräder kommunens idrottsklubbar och där igenom idrottens intressen gentemot Östersunds kommun. Detta är ett forum som diskuterar ev. bidragsansökningar till kommunen. Kranfrågan och JSM är frågor som därför bör föras fram i detta forum. Kostanden för medlemskap är 200 kr per år.

- Tjänstebeskrivningarna

Tjänstebeskrivningarna är uppdaterade och skall nu lägga ut på hemsidan.

- Träff med fastighetskontoret

Asbjörn informerade om träff med Mattias Sjöbom på fastighetskontoret, om hur Åstorpet ska försäkras och möjlighet att få förlängning av sjösättningskranens nuvarande placering. Tidigare har vi fått ett muntligt löfte om förlängning av kranen, ett år åt gången, intill dessa att byggnationerna påbörjas, men Mattias som är ny på sin post behövde stämma av detta med sin chef först.

- Roderbladet

Ändrat stoppdatum för Roderbladet till 1:a april. Asbjörn gick igenom arbetsfördelningen, se bilaga.

- Vuxenseglarskolan

Claes och Olle håller i fortsatt planering av vuxenseglarskola.

- Junior SM

Asbjörn föreslog att det skall ges ut en annonsbilaga inför JSM, liknande den som gavs ut i samband med arrangemanget av Mirror VM:et som en del i finansieringen.

Information från jollesektionen

Monica Netzler informerade att man haft ett planeringsmöte förra veckan. Fyra personer är ansvariga för sommarens träningar. Startat lite försiktigt med planeringen inför JSM. Det finns tränare på alla nivåer utom svart. Ett problem är att man saknar hamnplats för C-55orna. Hamnplats på Frösön är inget alternativ och kön till hamnen i Östersund är lång. Ett förslag är att förtöja med boj. Asbjörn skall stämma av med Stikkan om går att ordna någon hamnplats intill fyren vid hamnocken.

Det ser inte ut som det blir några sommarjobbare till Åstorpet. Kjell Sundström kolla med arbetsförmedlingen om fas 3:are.

Information från Anläggning

Kjell berättade att han lånat ut klubbhuset som omklädningsrum till ishockeyspelarna.

Diskussion om att köpa in dataprojektor och ev. dator till klubbhuset.

Ceremonimästare

Claes skall forska i att bjuda in någon intressant föreläsare.

§ 8 Nästa möte:

Nästa styrelsemöte blir 5:e april kl.19.00 i klubbhuset.

§ 9 Beslut tagna under mötet

Inga beslut togs under mötet.

§ 10 Mötets avslutande

Ordförande avslutade mötet och tackade de närvarande för visat intresse och Monica för kakorna.

Vid protokollet:

Jan-Olov Undvall

Justeras:

Asbjörn Norling

Olle Ternström

